
22 november 2023 
 

Na het verschijnen van onze nieuwsbrief XVI van vorige week is er interessant aanvullend nieuws. U 
kunt dat lezen in deze nieuwsflits 
 

Geen flexwoningen op Waterloo 
    

Tijdens een sessie van de gemeenteraad van afgelopen donderdag 16 november hebben alle fracties 
van de gemeenteraad zich uitgesproken voor het bouwen van permanente woningen op het terrein 
van Waterloo, dit heeft ook de voorkeur van het college van B&W. Daarmee is het plan om 
flexwoningen te bouwen op het sportpark van de baan.  
 
Nog geen duidelijkheid over RKVV Velsen 
      

Het is nog niet duidelijk hoe de gemeenteraad zal oordelen over het voorstel van het college niet 
te gaan bouwen op de velden van RKVV Velsen. 
In een tweede raadsessie op 16 november is onder andere gesproken over een voorstel van het 
college van B&W om RKVV Velsen niet te verhuizen naar Groeneveen, dat is het gebied aan de 
andere kant van het spoor, en dus geen woningen te bouwen op de velden van de vereniging. Het 
college voert naar onze mening overtuigende argumenten aan bij het voorstel, dat hier te lezen is. 
Kort samengevat stelt het college: 
- het college wil de groene zone tussen Santpoort-Noord en Driehuis groen houden en samen met 

de provincie versterken  
- de beoogde verhuislocatie is Bijzonder Provinciaal Landschap (BPL) en heeft dus een beschermde 

status. De provincie staat daar alleen stedelijke bebouwing toe als er aan hoge eisen voldaan 
wordt, en een sportpark wordt als stedelijke bebouwing gezien. De gemeente zou bijvoorbeeld 
moeten aantonen dat er geen andere locaties dan de voetbalvelden zijn om aan de 
woningbouwopgave te voldoen en moeten aantonen hoe de effecten op het BPL gecompenseerd 
worden. Het college heeft grote twijfels of aan die eisen voldaan kan worden. Als er al ingezet zou 
worden op verhuizing van de vereniging, zou dat een langdurig en complex proces worden met 
een uiterst onzekere uitkomst 

- door nu te besluiten de vereniging niet te laten verhuizen, komt er voor de voetbalvereniging een 
einde aan de al jarenlang durende onzekerheid over zijn toekomst 

- de velden van de vereniging zijn niet nodig voor de woningbouwopgave van de gemeente. 

 
De sessie van de raad was een zogenaamde beeldvormende sessie. Voordat de fracties aan het 
woord kwamen, waren er verschillende insprekers. Een vertegenwoordiger van RKVV Velsen pleitte 
voor verhuizing van de club. Dat dit nog een flink aantal jaren kan duren, als het ooit kan doorgaan, 
neemt de club voor lief. De voorzitter van de Stichting Santpoort hield een pleidooi voor het 
behouden van de groene zone tussen de dorpen. Wij, als Wijkcomité Driehuis, hebben het voorstel 
van het college om de club niet te laten verhuizen gesteund en daarbij genoemd: 
- wij vinden het belangrijk dat de groene zone tussen de dorpen groen blijft en versterkt wordt 
- er is een ontwikkelaar die wil gaan bouwen op de voetbalvelden en die de club een 

accommodatie aanbiedt op Groeneveen, het lijkt ons voorbarig daarop te rekenen. Als de 
voetbalvelden ooit verkocht gaan worden, zal er een openbare uitgifteprocedure gevolgd moeten 
worden, waarbij er heel goed een andere ontwikkelaar in beeld kan komen. 

- verreweg de meeste deelnemers aan de Dorpsdialoog Driehuis hebben zich uitgesproken tegen 
een uitbreiding van het dorp met 700 woningen, dat aantal zou bijna behaald worden als de 
velden van RKVV Velsen bebouwd gaan worden. Driehuis levert al ruimschoots zijn bijdrage aan 
de woningbouwopgave met Nieuw Velserduin, Witte Huis, Missiehuis, Zuidoostrand, Waterloo en 
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in de toekomst waarschijnlijk ook woningen op het voormalige kerkhof en op de locatie waar nu 
minderjarige vluchtelingen worden opgevangen 

- de ontsluiting van een wijk op de voetbalvelden kan vanwege het spoor en de busbaan alleen via 
een paar smalle straten in Driehuis Zuidwest lopen, dat lijkt ons bijna onmogelijk en een te zware 
last voor dat deel van het dorp 

      

Na de insprekers zijn een paar fracties aan het woord geweest, de overige fracties komen in een 
vervolgsessie in december aan het woord. Dan pas zal blijken hoe de raad tegenover het voorstel 
staat. Er werd al wel duidelijk dat verschillende fracties niet zonder meer akkoord gaan. Zij vinden 
dat er nog te veel onduidelijkheid bestaat over het aantal woningen dat de komende jaren in de 
gemeente gebouwd kan gaan worden, een overzicht daarvan bij de vergaderstukken bleek niet 
actueel te zijn. Vooralsnog zouden zij de voetbalvelden als bouwlocatie willen aanwijzen. Sommige 
fracties zijn ook niet ongevoelig voor de wens van de voetbalvereniging om te verhuizen. Er zijn 
echter ook fracties die tegen verhuizing van de club zijn, omdat zij de groene zone tussen de dorpen 
willen behouden en omdat bouwen op de voetvelden ingaat tegen de uitkomsten van de 
Dorpsdialoog Driehuis. 
De afspraken die na de Dorpsdialoog met het dorp gemaakt zijn, bleken helaas voor niet alle fracties 
even hard te zijn. “De wereld gaat verder” en “Andere dorpen hebben toch ook geen dialoog gehad”, 
werd er bijvoorbeeld gezegd. 
In de vervolgsessie in december zal veel afhangen van de reactie van de wethouder, in ieder geval zal 
hij beter moeten aantonen dat er voldoende woningbouwcapaciteit is, ook zonder woningen op de 
voetbalvelden. 
Als de raad in december niet akkoord gaat met het voorstel van het college, blijft er voorlopig 
onduidelijkheid bestaan. De gemeente moet dan mogelijk aan een langdurig en arbeidsintensief 
proces beginnen dat minimaal vier jaar gaat duren en waarvan de uitkomst ongewis is. Als niet aan 
de eisen van de provincie voldaan kan worden, is de gemeente weer terug bij af. 
 
Parochie presenteert aangepast plan voor woningbouw 
     

Het wijkcomité heeft een uitnodiging van de parochie ontvangen voor een informatieavond op 18 
december. Pastoor Bunschoten, voorzitter van het parochiebestuur, schrijft: “Wij zullen de 
ontwikkelingen van het afgelopen jaar de revue laten passeren. Wij zullen tevens een aangepaste 
volumestudie voor de invulling van het terrein presenteren, waarbij wij tegemoet zijn gekomen aan 
uw opmerkingen uit de laatste informatiemiddag (30 september 2022, red.). Aansluitend is er 
gelegenheid tot het stellen van vragen. Wij zijn ook benieuwd naar uw mening.”  
De parochie organiseert deze avond voor omwonenden en andere genodigden. 
 
De Zuidoostrand: route bouwverkeer nog in bespreking en archeologisch onderzoek 
      

Bouwverkeer 
In onze nieuwsbrief hebben wij geschreven over de bouwplannen voor de Zuidoostrand. Een 
belangrijke zorg van de inwoners van De Luchte en andere omwonenden is het bouwverkeer dat de 
plannen met zich meebrengen. 
Op 16 november was er een bijeenkomst van de klankbordgroep Zuidoostrand, waarin de 
ontwikkelaar, de gemeente, omwonenden en het wijkcomité vertegenwoordigd zijn. Er is langdurig 
gesproken over de voor- en nadelen van alle mogelijke routes voor het bouwverkeer. Er moet nog 
nader onderzoek plaatsvinden voordat er een keuze gemaakt kan worden. 
-  

Archeologisch onderzoek 
Uit vooronderzoek is gebleken dat er een kans is dat er op het bouwterrein archeologische waarden 
worden gevonden uit de periode Neolithicum (11.000 tot 3.000 v Chr.) tot en met de Vroege 
Middeleeuwen. Om daar meer informatie over te krijgen wordt er deze week een vervolgonderzoek 
uitgevoerd. 
 
 


